



NIOSH®
National Institute for
Occupational Safety and Health

THIS FILTER IS APPROVED ONLY IN THE FOLLOWING CONFIGURATIONS:
CE FILTRE EST APPROUVE SEULEMENT AUX CONFIGURATIONS SUIVANTES:
ESTE FILTRO ESTÁ APROBADO ÚNICAMENTE EN LA SIGUIENTE CONFIGURACION:
ESTE FILTRO É APROVADO SOMENTE NAS SEGUINTE CONFIGURAÇÕES:

1. PROTECTION N95 - Particulate Filter (95% filter efficiency level) effective against particulate aerosols free of oil; time <u>use restrictions may apply</u> CF - Constant Flow SA - Supplied Air	2. CAUTIONS AND LIMITATIONS A- Not for use in atmospheres containing less than 19.5 percent oxygen. B- Not for use in atmospheres immediately dangerous to life or health. C- Do not exceed maximum use concentrations established by regulatory standards. D- Airline respirators can be used only when the respirators are supplied with respirable air meeting the requirements of CGA G-7.1 Grade D or higher quality. E- Use only the pressure ranges and hose lengths specified in the User's Instructions. G- If airflow is cut off, switch to filter and / or cartridge and immediately exit to clean air. I- Contains electrical parts that may cause an ignition in flammable or explosive atmospheres. J- Failure to properly use and maintain this product could result in injury or death. L- Follow the manufacturer's User's Instructions for changing cartridges and / or filters M- All approved respirators shall be selected, fitted, used, and maintained in accordance with MSHA, OSHA, and other applicable regulations. N- Never substitute, modify, add, or omit parts. Use only exact replacement parts in the configurations as specified by the manufacturer. O- Refer to User's Instructions, and / or maintenance manuals for information on use and maintenance of these respirators. P- NIOSH does not evaluate respirators for use as surgical masks.	1. PROTECTION N95- Filtre à particules (efficacité de filtrage de 95 %) efficace contre les aérosols particuliers non huileux ; certaines limites de temps peuvent s'appliquer CF : à circulation continue SA : à adduction d'air	2. MISES EN GARDE ET LIMITES D'EMPLOI A- Ne pas utiliser dans les atmosphères contenant moins de 19,5 % d'oxygène. B- Ne pas utiliser dans les atmosphères immédiatement dangereuses pour la santé ou pour la vie. C- Ne pas dépasser les concentrations d'emploi maximum fixées par la réglementation. D- Les appareils de protection respiratoire à adduction d'air ne peuvent être utilisés que s'ils sont alimentés en air respirable conforme aux spécifications CGA G-7.1, de qualité D ou supérieure. E- Utiliser uniquement aux plages de pression et longueurs de tuyau indiquées dans le mode d'emploi. G- Si la circulation d'air est coupée, passer au filtre et/ou à la cartouche ou à la boîte filtrante et sortir immédiatement à l'air frais. I- Contient des composants électriques risquant de provoquer une inflammation ou une explosion dans les atmosphères inflammables ou explosives. J- Un emploi abusif ou un mauvais entretien de ce produit risque d'entraîner des blessures ou la mort. L- Respecter le mode d'emploi du fabricant sur le remplacement des cartouches, boîtes filtrantes et/ou filtres. M- Tous les appareils de protection respiratoire approuvés doivent être sélectionnés, ajustés, utilisés et entretenus conformément aux réglementations MSHA et OSHA, ainsi qu'aux autres réglementations applicables. N- Ne jamais substituer, modifier, ajouter ou omettre des pièces. Utiliser uniquement les pièces de rechange correctes, dans la configuration spécifiée par le fabricant. O- Se référer au mode d'emploi et/ou au manuel d'entretien pour des informations sur l'utilisation ou l'entretien de
---	--	--	---

CONTROL BOX
Mat. 10069105
Doc. 10069105
REV. 7 4/24/2020
N95 FLEXIBLE FILTER PAD

Prnt Spec. 10000005412
A
TAL 4-28-20
CR 800000040207